
 
 
 
 
 

HALDEN SKIKLUBB 
 

Årsmøte 2014 
 

ONSDAG 22.01.2014, kl 18.30, på Høiås 
 
 
SAKSLISTE 
 
 

1. Godkjenne antall stemmeberettigede 
2. Godkjenne innkalling 
3. Godkjenne  saksliste 
4. Valg av møteleder, referent og 2 til underskrive protokollen 
5. Behandle årsberetning   
6. Behandle regnskap og revisorberetning 
7. Vedta budsjett 2014 
8. Fastsette medlemskontingent 
9. Vedta organisasjons kart  iht klubbens lover §15  
10. Behandle innkomne forslag 

a) To forslag fra Åge Wikstøl om forbedret adkomst inn på hytta og om utvidet 
tilgang til Høiåsområdet  for bevegelseshemmede. 

b) Forslag fra Egil Fladeby om utarbeidelse av ledningskart over Høiås 
anlegget 

c) Forslag Emil Wingsted om lys i nedre del av lysløypa 
d) Forslag Einar Haugen om navn på klubben. Endring av lovene  

 
11. Valg 

Forslag fra valgkomiteen 
Forslag på ny valgkomite fra styret 

 
Etter årsmøtet:  

a) Utdeling av klubbens fortjenestemedalje i gull 
b) Utdeling av Kynningsrud og Aktivum stipend 
c) Utdeling av Grotta prisen  

 
 
 
Halden, 15 januar 2014 
Øivind Holt 
Leder 
 
Vedlegg: Forslag med styrets innstilling 



Sak 8 Fastsettelse av medlemskontingent 
 
Styret foreslår uendret medlemskontingent og aktivitets og badstuavgift 
 
1. Medlemskontingent:  kr 300 for voksne og kr 150 for barn til og med 16 år 
 
2. Aktivitets-  og badstuavgift:   kr 400 
(omfatter alle som deltar på treninger/aktiviteter og i konkurranser, bruker badstua eller 
garderobeanlegg klubben disponerer) 
 
 
Sak 10 Innkomne forslag 
 
Sak  10. a 
Forslag til årsmøtet i  Halden Skiklubb fra Åge Wikstøl 
 
Adkomst til Høiåsanlegget  
Slik situasjonen er nå er det begrensede muligheter, Etter årene er det åpnet for mange 
muligheter også for bevegelseshemmede personer til å utøve mosjon og aktiv idrett. 
I forbindelse med utvidelse av løypenettet og lyssetting av ny trase på Høiås, samt  
preparering og planlagt asfaltering av del av traseen , åpner det seg mange muligheter 
for trening ,også for handicappede. 
Forslag 1: 
Årsmøtet ber styret se på mulighetene for et mere åpent Høiåsanlegg slik at flere  kan 
bruke det nye lysløypeanlegget. Slik det nå er, er anlegget avlåst ved bom, bortsett fra 
torsdag kveld. 
Forslag 2: 
Styret bes arbeide for at det anlegges kjørerampe for rullestolbrukere på hovedhytta 
og overlapping på terskler slik at bevegelseshemmede også får adkomst til hytta.  
 
Halden 06,01,2014 
 Åge Wikstøl 
 
Styrets forslag til vedtak:  
1. Årsmøtet ber styret om å utrede mulighetene for å kunne øke tilgjengeligheten, men 
med fortsatt bruk av bom. 
 
2. Årsmøtet ber styret om å utrede mulighetene for å kunne gjøre hytta mer 
tilgjengelige for rullestolbrukere. 
 
 
Forslag 10.b fra Egil Fladeby 
  



 
Styrets forslag til vedtak:   
Styret pålegges å utarbeide et oversiktskart som viser nedgravde rør og kabler på 
klubbens tomt. 
  



 
Sak 10.c  Forslag fra Emil Wingstedt 
 
Jeg ønsker fremme et forslag om å ha lysløypa tent også på hverdagsmorgener fra kl 6 
og frem til det blir lyst.  
 
Det er to brukergrupper som vil ha nytte av dette: 1) Skolebarn på vei til Hjortsberg 
og 2) morgenjoggere. 
Det er mange skolebarn fra nordre Stenrød som har lysløypa som den tryggeste veien 
til Hjortsberg. Per i dag er det kun lys etter tunnelen under Stenliveien hvilket gjør 
skoleveien veldig mørk og alternativene er enten å gå langs veier eller å bli kjørt med 
bil. For skolebarna ville det være nok med å ha nedre del av lysløypa (fra Lysløypa 
barnehage) tent. 
 
Det er også en flere som bruker tiden før jobb til sin daglige treningstur. For dem ville 
det være positivt å også kunne bruke lysløypa om morgenen på vinterstid. Dette kan 
også motivere flere å få en ekstra treningstur. 
 
Mvh, 
Emil Wingstedt 
 
Styrets forslag til vedtak: Det skal tennes lys i lysløypa på morgenen på strekning  
Stenrød- Ekelimoen 
  
 
Sak 10. D Forslag fra Einar Haugen 
 
Forslag til årsmøtet i Halden Skiklubb 22.januar 2014: 
 
1. Sted, hytte og tårn skrives Høiås, Høiåshytta og Høiåstårnet 
 
2. Det går mot 125-årsjubileum for klubben. Det bør vurderes om man 12.januar 2016 
bør gå tilbake til det opprinnelige navn ”Haldens Skiklub” i respekt for dem som 
startet det hele. 
Det opprinnelige navnet forteller i hvilken tid det hele startet. Det er mange som har 
vernet om det opprinnelige navn og er stolte av det, som for eksempel Bærums 
Skiklub (1885), Nydalens Skiklub (1886), Eidsvold Værks Skiklub (1881) og den 
lokale herreklubben Haldens Klub (1786).  
 
10.januar 2014 
Einar Haugen 
 
Styrets vurdering:  
1. Foreslått skrivemåte er dagens praksis innad i klubben. 
 
2. Styret oppfatter forslaget som endring av loven, det krever 2/3 flertall.   
Styret ønsker ikke å støtte forslaget.  
 
Forslag til vedtak:  Klubbens nåværende navn beholdes. 
 


